



---

**To:** Provincial / Territorial Associations

**From:** Mathieu Boucher, Head of Development & Operations and  
Jen Milligan, Domestic and Member Service Coordinator

**Date:** July 15, 2020

**Subject:** Education Portal- Soft Launch

---

### **Education Portal**

Cycling Canada is pleased to announce the soft launch of our education portal on July 17<sup>th</sup>. Cycling Canada has invested in a new education portal to support the development of our most valuable resources; people.

The portal is part of an ambitious goal to unite the education needs of coaches, officials, athletes, clubs and organizers into a single portal.

The soft launch will allow members to access the following:

- National Courses and webinar listing
- Online registration for Cycling Canada courses and instantaneous access to Cycling Canada's eLearning courses
- A personalized transcript to track your progress
- Automated sync with the CAC Locker

### **How do I access the education portal?**

You will need to register through the Cycling Canada education portal at:

<https://edu.cyclingcanada.ca/>

You will have to create a profile within the education portal in order to be able to register for the eLearning courses. Once your profile has been created, please click on the *Courses* tab within the top menu in order to view the eLearning courses available on the portal. You can filter the courses available by *Officials, Coaches or Coaches & Officials*.

In the coming weeks, your profile may be created from your information submitted during your license renewal.

**For Coaches:**

Existing coaches will also be asked to enter their NCCP number as part of this process. An NCCP number is required to ensure that all training is in sync with the CAC locker. New coaches will have an NCCP number generated for them as part of the registration within the portal.

You will find in annex the list of eLearning courses currently available on the Cycling Canada portal. We invite you to consult the National courses and webinar listing on a regular basis as we will be giving the opportunity to our provincial partners to promote their courses and webinars using this portal.



---

**Aux:** Associations provinciales/territoriales

**De:** Mathieu Boucher, Chef développement et opérations  
Jen Milligan, Coordonnatrice domestique et services aux membres

**Date:** 15 Juillet 2020

**Sujet :** Nouveau portail éducatif- Lancement progressif

---

### **Portail éducatif**

Cyclisme Canada est heureux d'annoncer le lancement progressif de notre portail éducatif le 17 Juillet. Cyclisme Canada a investi dans un nouveau portail éducatif pour soutenir le développement de notre ressource la plus importante ; nos membres.

Le portail fait partie d'un objectif ambitieux d'unir les besoins éducatifs des entraîneurs, officiels, athlètes, clubs et organisateurs sous un seul portail.

Le lancement progressif permettra aux membres d'accéder aux éléments suivants :

- Liste des cours et des webinaires sous forme de calendrier national ;
- Inscription en ligne aux formations de Cyclisme Canada et accès instantané aux formations en ligne de Cyclisme Canada;
- Une transcription personnalisée pour suivre vos progrès;
- Synchronisation automatisée avec le casier ACE;

### **Comment accéder au portail ?**

Vous devez vous inscrire au portail éducatif de Cyclisme Canada à : <https://edu.cyclingcanada.ca/>

Vous devrez créer un profil sur le portail afin de pouvoir vous inscrire aux cours eLearning. Une fois votre profil créé, veuillez cliquer sur l'onglet *Cours* dans le menu supérieur afin de visualiser les cours eLearning disponibles sur le portail. Vous pouvez filtrer les cours disponibles par *officiels, entraîneurs ou entraîneurs et officiels*.

Au cours des prochaines semaines, votre profil pourra être créé à partir des informations que vous aurez soumises lors de votre renouvellement de licence.

**Pour les entraîneurs:**

Les entraîneurs seront également invités à entrer leur numéro de PNCE dans le cadre de ce processus. Un numéro PNCE est requis pour s'assurer que les formations sont synchronisées avec le casier de ACE. Les nouveaux entraîneurs auront un numéro PNCE généré pour eux dans le cadre de l'inscription au portail.

Vous trouverez en annexe la liste des formations en ligne actuellement disponibles sur le portail de Cyclisme Canada. Nous vous invitons à consulter régulièrement la liste des formations et webinaires nationaux, car nous donnerons à nos partenaires provinciaux l'occasion de promouvoir leurs formations et webinaires à l'aide de ce portail au cours des prochaines semaines.